
Styre møte 05-20.08.2020 
Agenda: 

 Byggeprosjekt 1: Ferdigstillelse av bygget – har vi kontroll og hva skal til for å komme i 
mål? Fremdriften er god. Bygges iht til tegning med hensyn på tak konstruksjonen. 
Økonomien ble godt igjennom mot budsjettet.  

 Byggeprosjekt 2: Arealene rundt – kant og asfaltering og bruk av plassen foran tilbygget. 
Setter dette på planen til neste år. 

 Miljø stasjon: Anlegg for spesialavfall/olje/filter. Det er diskutert om vi bør etablere et 
mottak for spesialavfall. Paal sjekker med kommunen om det er noe krav/kost rundt dette. 
Avventer svar fra kommunen. 

 Nytt kjøkken: Det er tenkt å etablere kjøkkenkrok oppe ifm. at vi får vann- og avløp. Vi 
bestemmer hva vi skal gjøre, når og hvem som tar ansvaret for dette. Vann og avløp blir 
lagt opp. Minikjøkkenet blir satt opp til neste år. 

 Fjerning av alger. Foreningen er blitt forespurt om vi er med å bidrar økonomisk til dette 
med å fjerne alger. Styret sa ja til dette da det ikke er noen stor kost.  

 Krana. Krana har mangelapp som må fikses. En fra teknisk får ansvaret for å følge opp. Pr 
nå er det Roger. 

 Moring ligger for høyt – skade på propellere. Marius ser på saken og planlegger å få senket 
moringen.  

 Diverse saker fra Marius ang brygger, reparasjoner, oversikt over hvem som har hvilke 
plasser og badetrapp. 

 
 


